
Mødeindkaldelse:BESTYRELSESMØDE 

Bolilmark Grundejerforening 04.02.2025 kl. 19.30. 
På Zoom 

 

 

Indkaldt af Sten Scheller. 

Referent: Vibeke Appel. 

Deltagere: Sten Scheller, Carsten Roos, Vibeke Appel og Orla Olesen 

Afbud: Pia Lorenzen 

Yderligere oplysninger 

 Næste møde: Vi skal snakke næste års møder – Årshjul 2025/26 

Medmindre formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer i henhold til 

Forretningsorden se pkt. 3 indkalder til ekstraordinært møde inden. 

 

 

Dagsorden Referat 

1: Godkendelse af dagsorden 

 

 

Godkendt 

Fremover inviteres de to suppleanter med 

til zoommøderne (Sten inviterer) 

2: Siden sidst. 

Orientering fra formanden 

 

 

Sommerhusejernes Landsforenings 

planlagte konference den 15.3.2025 er 
blevet aflyst. Grunden herfor er, at vigtige 

oplægsholdere og inviterede borgmestre 
fra kystkommunerne meldte afbud 

3: Sommerhusejernes Landsforening 

 

Nyhedsbreve ligger på vores hjemmeside 

4: Årshjul: 

Møder holdes første mandag i hveranden 
måned 

Indbudt gæst, klimarådgiver Mikkel fra 
Tønder Kommune 

Forslag: 

Sten laver dagsorden til generalfors. 

Lørdag 22/3 kl 14 2025: Generalforsamling 

 

5. Sidevejenes forfatning. Orla 

 

Orla fremlægger på generalforsamlingen 

Vejene er blevet ”trukket” for nylig og ser 
pæne ud 

6. Vand: Grøfter, overfladevand, sluser. 

 

Orla og Carsten har indkøbt målestænger 
for at kontrollere grundvandsspejlet på 

udvalgte lokationer i vores Bolilmark 
område. Disse målepinde er ikke udleveret 

fra Tønder Kommune men er indkøbt af 
Grundejerforeningen Bolilmark 

6A. Diget: Til GF skal vi have en klar 
formulering til dagsordenspunktet 

Bestyrelsen har fortsat fokus på 
formuleringen, og den bliver udsendt 



tinglysning af ”dige på egen matrikel” 

 

sammen med dagsorden til 

generalforsamlingen 

Orla kontakter Morten Sextus mhp at 
fortælle om digeproblematikken 

7: Kasserer:  

Årsregnskabet er fremsendt af Carsten. 

Bedes læst før mødet. 

Kontingent og restancer 

7A: Udgifter i den kommende sæson. 

Prioritering af udgifter. 

Større anlægsopgaver. 

Reparation af Ringvejen. 

7B: Skal vi skifte pengeinstitut – hvad 

indebærer det. Hvilke udgifter? 

 

Vi skal vedtage, om vi varsler 

kontingentstigning til næste år: 

 

Carsten: 

Udgiften til vejvedligeholdelsen er en del 

højere i år. En del skyldes et manglende 
uopkrævet restbeløb fra forrige år. 

Ingen restancer 

Regnskabet gennemgås 

 

 

Vi skifter ikke pengeinstitut på nuværende 

tidspunkt 

 

Vi foreslår, at kontingentet øges med 100 

kr. i 2026, hvilket fremlægges/debatteres 
på generalforsamlingen 

 

8: Andre påtrængende opgaver: 

 

. 

 

9: Kant- og rabatklipning? 

 

Der følges løbende op 

10. Landsforeningen af Digelag. 

 

 

Sten deltog i konferencen på 

Christiansborg den 12. december. 

Dagens tema var: ”Kystsikring, men hvem 
skal betale”. 

Minister Heunicke var tilstede, 
Pensionskasser og Forsikringer, 

Borgmestre og professorer fra DTU. –  

Repræsentanter fra ansvarlige institutter 
og organisationer er klar over, at stigende 

bagvand -grundvand – og havvand er en 
risiko for Grundejerforeninger. 

Man er på ”parnasset” ikke enige om 
hvem, der skal betale kystsikringen? 

 

11: Eventuelt og protokolgennemgang Der er opsat ny beholder til 
batteriindsamling 

Næste møde er mandag d. 3/3 kl. 19.30 
Årsberetning udsendes til bestyrelsen 

inden 

 

 
Mødet slut kl. 21.15 


